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Město Proseč

náměstí Dr. Tošovského 18, 539 44 Proseč
tel.č.: 469 321 137 | e-mail: mesto@prosec.cz

Z Á P I S
schůze číslo 11 Rady města Proseč

konaná dne 3. 6. 2024 v kanceláři starosty města Proseč od 08:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: Ing. Jan Macháček, Miloslav Hurych, Jan Poslušný, Josef Soukal, DiS.
Omluveni: Mgr. Romana Pešková
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jan Macháček
Zapisovatel*: Ing. Jan Macháček

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Rady města určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Program

Program1.
Pronájem pozemku pro PPL PARCELBOX2.
Přijetí dotace z Pk - Obnova kříže na Pasekách v Proseči3.
Odměna pro ředitelku příspěvkové organizace města4.
Cenová nabídka - zemní práce "Regenerace městského fotbalového hřiště v Proseči"5.
Cenová nabídka - zámečnické práce "Regenerace městského fotbalového hřiště v Proseči"6.
Cenová nabídka - výmena podlahy akce "Modernizace učebny informatiky ZŠ Proseč"7.
Služebnost na inženýrské sítě na p.p.č. 1060/3 k.ú. Proseč u Skutče ve prospěch VaK Chrudim8.
Sídlo spolku ZO Českého zahrádkářského svazu Proseč9.
Žádost o slevu na stočném 110.
Žádost o slevu na stočném 211.
Žádost o dotaci z MMR na projektovou přípravu akce "Bytový dům č.p. 12 – Proseč"12.
Žádost ZŠ a MŠ Proseč – nepotřebný majetek z kuchyně MŠ13.
Žádost ZŠ a MŠ Proseč - nepotřebný majetek z IT učebny ZŠ14.
Žádost o udělení výjimky z počtu dětí v MŠ pro školní rok 2024/202515.
Žádost ZŠ a MŠ Proseč o souhlas zřizovatele se zapojením do programu bezplatné školní stravování16.
2024/2025
Pořízení „Územní studie Vyhlídka 2024 ve městě Proseč“17.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje přednesený program zasedání.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/11/RM/2024 bylo schváleno.

2. Pronájem pozemku pro PPL PARCELBOX

Starosta  předložil  členům  rady  města  smlouvu  o  nájmu  prostor  pro  umístění  parcelboxů,  na  základě
předchozího zveřejnění záměru na úřední desce. Parcel box na solární energií  bude umístěný u městské
knihovny čp. 70 v ulici Školní v Proseči. Radní s návrhem pronájmu pozemku pro umístění parcelboxu souhlasí,
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záležitost byla dostatečně projednána na předcházejících radách.

 

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje pronájem části pozemku p.č. 338/1, k.ú. Proseč u Skutče, o výměře 2 m2

včetně uzavření smlouvy o nájmu prostor pro umístění parcelboxů s firmou PPL CZ s.r.o. (IČ 25194798),
podpisem smlouvy je pověřen starosta. (návrh smlouvy je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/11/RM/2024 bylo schváleno.

3. Přijetí dotace z Pk - Obnova kříže na Pasekách v Proseči

Starosta informoval členy rady města, že na základě naší žádosti město obdrželo dotaci od Pardubického kraje
na projekt "Obnova kříže na Pasekách v Proseči" ve výši 50.000 Kč. Na základě již uzavřené smlouvy bude
práce provádět MgA. Petr Rejman.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje přijetí dotace ve výši 50.000 Kč z rozpočtových prostředků Pardubického
kraje na projekt "Obnova kříže na Pasekách v Proseči" včetně uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace
z  Podprogramu 3  -  Podpora  památkové  péče  v  Pardubickém kraji  na  rok  2024 č.  OKSCR/24/23079
s Pardubickým krajem (IČ 70892822), podpisem smlouvy je pověřen starosta. (návrh smlouvy je přílohou
zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/11/RM/2024 bylo schváleno.

4. Odměna pro ředitelku příspěvkové organizace města

Starosta navrhl v souvislosti s přidělováním mimořádných odměn zaměstnancům školy také přidělení odměny
ředitelce školy. Starosta informoval zbývající radní, že škola výborně spolupracuje s odborovou organizací,
se spolky a také se zřizovatelem. Finančně řeší sama úsporná opatření a je zde dlouhodobá spokojenost
na straně zaměstnanců i rodičů dětí. Starosta ocenil především schopnost vedení školy zajistit přesun školní
družiny do nových prostor ve škole, ale hlavně přesun mateřské školy včetně vybavení na dočasnou dobu
do objektů základní školy. Kladně se k odměně vyjádřila také ČMOS ZO ZŠ a MŠ Proseč.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje odměnu za vedení příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola
Proseč pro ředitelku Mgr. Romanu Peškovou ve výši *** a bere na vědomí, že odměna bude vyplacena
z prostředků státního rozpočtu přerozdělovaných Pardubickým krajem, nikoliv z finančních prostředků,
které poskytuje zřizovatel (město) na činnost a provoz příspěvkové organizace a ve stejném období budou
vyplaceny také odměny pedagogickým a provozním pracovníkům příspěvkové organizace.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/11/RM/2024 bylo schváleno.

5. Cenová nabídka - zemní práce "Regenerace městského fotbalového hřiště v Proseči"

Starosta předložil členům rady města, v souvislosti s realizací akce "Regenerace městského fotbalového hřiště
v Proseči", na kterou město získalo dotaci z prostředků Pardubického kraje, cenovou nabídku na zemní práce a
nové zpevněné plochy od firmy INSTAV Hlinsko. Radní Soukal doplnil, že byly osloveny ještě další firmy, ale
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pouze firma INSTAV Hlinsko podala nabídku. Termín dokončení prací je stanoven na 19. 7. 2024, aby byl
projekt dokončen do fotbalových oslav, které proběhnou na hřišti v sobotu dne 20. 7. 2024. Radní souhlasí
s akceptací cenové nabídky a provedením objednání stavebních prací.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje cenovou nabídku na zemní práce v souvislosti s akcí "Regenerace městského
fotbalového hřiště v Proseči" od firmy INSTAV Hlinsko a.s. (IČ 25284959) za celkovou cenu 138.358,96 Kč
s DPH, objednávkou jsou pověřeni místostarosta a radní Soukal. (cenová nabídka je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/11/RM/2024 bylo schváleno.

6. Cenová nabídka - zámečnické práce "Regenerace městského fotbalového hřiště v Proseči"

V souvislosti s předchozím bodem bylo potřeba zajistit také zámečnické práce, protože součástí projektu je
také nové oplocení a nová vstupní brána. Bylo osloveno několik zámečníků, termín 19. 7. 2024 byl schopen
splnit pouze p. Trdý z Hlinska, jehož cenová nabídka je nyní předkládána radním města. Radní se shodli, že
jsou připraveni akceptovat předloženou nabídku.

Návrh usnesení:
Rada  města  Proseč  schvaluje  cenovou  nabídku  na  zámečnické  práce  v  souvislosti  s  akcí
"Regenerace městského fotbalového hřiště v Proseči" od firmy Jiřího Trdého (IČ 11598077) za celkovou
cenu 119.400 Kč bez DPH, objednávkou jsou pověřeni místostarosta a radní Soukal. (cenová nabídka je
přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/11/RM/2024 bylo schváleno.

7. Cenová nabídka - výmena podlahy akce "Modernizace učebny informatiky ZŠ Proseč"

Starosta předložil  členům rady města, v souvislosti  s realizací akce "Modernizace učebny informatiky ZŠ
Proseč", na kterou město získalo dotaci z prostředků EU IROP, cenovou nabídku na výměnu podlahy v učebně
výpočetní techniky, která musí být provedena ještě před realizací projektu -  dodávkou nového nábytku a
výpočetní techniky. Dalším jednáním a objednávkou byl pověřen místostarosta.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje cenovou nabídku na výměnu podlahy v rámci akce "Modernizace učebny
informatiky ZŠ Proseč" od firmy Martina Klimeše (IČ 63581388) za celkovou cenu 52.582,97 Kč vč. DPH,
objednávkou je pověřen místostarosta. (cenová nabídka je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/11/RM/2024 bylo schváleno.

8. Služebnost na inženýrské sítě na p.p.č. 1060/3 k.ú. Proseč u Skutče ve prospěch VaK Chrudim

Starosta předložil členům rady města žádost společnosti VaK Chrudim o zřízení služebnosti na vodovodní řad
umístěný  v  pozemku  města  -  p.p.č.  1060/3  k.ú.  Proseč  u  Skutče.  Zřízení  služebnosti  bylo  dohodnuto
v souvislosti s výstavbou obytného souboru Vyhlídka, kde převal Vak od města investorství. Rozsah služebnosti
je patrný z přiloženého geometrického plánu. Radní souhlasí bez připomínek.

Návrh usnesení:
Rada  města  Proseč  schvaluje  smlouvu  o  zřízení  služebnosti  inženýrské  sítě  s  firmou  Vodovody  a
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kanalizace Chrudim, a.s. (IČ 48171590) na vodovodní řad na p.p.č. 1060/3 k.ú. Proseč u Skutče, podpisem
smlouvy je pověřen starosta. (návrh smlouvy je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/11/RM/2024 bylo schváleno.

9. Sídlo spolku ZO Českého zahrádkářského svazu Proseč

Starosta  předložil  členům  rady  města  žádost  Českého  zahrádkářského  svazu  pobočného  spolku  Proseč
o umístění sídla spolku na adresu městského úřadu, tj. náměstí Dr. Tošovského 18, Proseč. Radní se po krátké
diskuzi shodli na tom, že na adrese městského úřadu a městských objektů mají sídlo již i další spolky, jako
např. FK, chovatelé, hasiči apod., a proto je možné rovněž této žádosti vyhovět.

Návrh usnesení:
Rada  města  Proseč  schvaluje  umístění  sídla  pobočného  spolku  Základní  organizace  Českého
zahrádkářského svazu Proseč u Skutče (IČ 72562706) na adrese náměstí Dr. Tošovského 18, 539 44
Proseč. (žádost je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/11/RM/2024 bylo schváleno.

10. Žádost o slevu na stočném 1

Starosta předložil členům rady města žádost *** o slevu na stočném. Žadatelka má osazený podružný vodoměr
na napouštění bazénu. Radní souhlasí s odpočtem hodnoty z podružného vodoměru a vyhověním žádosti.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje  žádost *** o slevu na stočném ve formě odečtení  19 m3  z  vyúčtování
stočného za předcházející období. (žádost je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/11/RM/2024 bylo schváleno.

11. Žádost o slevu na stočném 2

Starosta předložil členům rady města žádost *** o slevu na stočném. Žadatel vypouští odpadní vody pouze
přepadem v omezeném množství, přímému napojení brání technické problémy, které mohou být vyřešeny až
v případě rekonstrukce komunikace s kanalizací před jeho nemovitostí. Radní Soukal potvrdil popisovanou
situaci a navrhl slevu ve výši 50 %, zbývající radní souhlasí se slevou a vyhověním žádosti.

Návrh usnesení:
Rada  města  Proseč  schvaluje  žádost  ***  o  slevu  na  stočném ve  výši  50  % z  vyúčtování  stočného
za předcházející období. (žádost je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/11/RM/2024 bylo schváleno.

12. Žádost o dotaci z MMR na projektovou přípravu akce "Bytový dům č.p. 12 – Proseč"
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Starosta  informoval  členy  rady  města,  že  MMR  vypsalo  novou  výzvu  na  projektovou  přípravu  záměrů
na vytvoření nových bytů v rámci tzv. dostupného bydlení. Nejedná se o sociální byty, ale byty s nižším
nájemným než tržním v daném místě, jsou podporovány byty s větší výměrou, jejichž cílovou skupinou budou
třeba lékaři, hasiči, učitelé apod. Těmto parametrům vyhovuje investiční záměr v č.p. 12 na náměstí, kde
již město provedlo zaměření objektu a připravilo dispoziční řešení v podobě studie. V rámci projektu může
vzniknout celkem 5 bytových jednotek (3 v 2.NP a 2 v 3.NP). Radní souhlasí s podáním dotace a pověřili
starostu a Zuzanu Hromádkovou přípravou a podáním žádosti o dotaci.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje  podání  žádosti  o  dotaci  z  MMR, programu Národního plánu obnovy -
komponenty 4.1, v rámci 5. výzvy na finanční podporu přípravy projektů souladných s cíli EU (příprava
projektů dostupného (vč. sociálního) a udržitelného nájemního bydlení) na akci "Bytový dům č.p. 12 –
Proseč", přípravou a podáním žádosti jsou pověřeni Zuzana Hromádková a starosta. (výzva je přílohou
zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12/11/RM/2024 bylo schváleno.

13. Žádost ZŠ a MŠ Proseč – nepotřebný majetek z kuchyně MŠ

Starosta předložil členům rady města žádost příspěvkové organizace seznam vyřazeného majetku z původní
tělocvičny,  který  se  stal  pro  město  i  příspěvkovou  organizaci  nepotřebným.  Rada  souhlasí  s  likvidací
vyřazeného majetku formou prodeje, který si zrealizuje sama příspěvková organizace. Výtěžek z prodeje bude
zapojen do hospodaření roku 2024.

Návrh usnesení:
Rada  města  Proseč  schvaluje  ponechání  nepotřebného  vyřazeného  majetku  z  původní  kuchyně  MŠ
příspěvkové  organizaci  Základní  škola  a  mateřská  škola  Proseč  a  souhlasí  s  možným  prodejem
tohoto majetku příspěvkovou organizací s podmínkou, že se výtěžek z možného prodeje stane příjmem
příspěvkové  organizace  a  bude  zapojen  do  hospodaření  v  kalendářním  roce.  (soupis  nepotřebného
vyřazeného majetku je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/11/RM/2024 bylo schváleno.

14. Žádost ZŠ a MŠ Proseč - nepotřebný majetek z IT učebny ZŠ

Starosta předložil členům rady města žádost příspěvkové organizace seznam vyřazeného majetku z původní IT
učebny,  který  se  stal  pro  město  i  příspěvkovou  organizaci  nepotřebným.  Rada  souhlasí  s  likvidací
vyřazeného majetku formou prodeje, který si zrealizuje sama příspěvková organizace. Výtěžek z prodeje bude
zapojen do hospodaření roku 2024.
 

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje  ponechání  nepotřebného vyřazeného majetku z původní  IT učebny ZŠ
příspěvkové  organizaci  Základní  škola  a  mateřská  škola  Proseč  a  souhlasí  s  možným  prodejem
tohoto majetku příspěvkovou organizací s podmínkou, že se výtěžek z možného prodeje stane příjmem
příspěvkové  organizace  a  bude  zapojen  do  hospodaření  v  kalendářním  roce.  (soupis  nepotřebného
vyřazeného majetku je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14/11/RM/2024 bylo schváleno.
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15. Žádost o udělení výjimky z počtu dětí v MŠ pro školní rok 2024/2025

Starosta předložil členům rady města žádost příspěvkové organizace o udělení výjimky z nejvyššího počtu dětí
v mateřské škole na školní rok 2024/2025. Důvodem je vyšší počet přihlášených dětí než je kapacita školy.
Radní souhlasí bez připomínek.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje  v  souladu s  §23 odst.  3  a  5 zákona č.  561/2004 Sb.,  o  předškolním,
základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů,
žádost příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Proseč o udělení výjimky z nejvyššího
počtu dětí v mateřské škole na školní rok 2024/2025. (žádost je přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/11/RM/2024 bylo schváleno.

16. Žádost ZŠ a MŠ Proseč o souhlas zřizovatele se zapojením do programu bezplatné školní
stravování 2024/2025

Starosta  předložil  členům  rady  města  žádost  příspěvkové  organizace  o  souhlas  zřizovatele  se
zapojením mateřské/základní školy do projektu bezplatné školní stravování Pardubického kraje ve školním roce
2024/2025. Radní souhlasí bez připomínek.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje  žádost příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Proseč
o souhlas zřizovatele se zapojením mateřské/základní školy/školského zařízení do projektu bezplatné školní
s t ravování  Pardubického  kra je  ve  ško ln ím  roce  2024/2025,  reg .  č í s lo  pro jektu
CZ.03.04.01/00/22_026/0003840.  Podpisem souhlasu je  pověřen starosta.  (návrh souhlasu je  přílohou
zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/11/RM/2024 bylo schváleno.

17. Pořízení „Územní studie Vyhlídka 2024 ve městě Proseč“

Starosta  předložil  členům  rady  města  návrh  zadání  a  regulativy  změny  územní  studie  Vyhlídka,  jejíž
předmětem je převzetí stávající koncepce a zapracování změny trasy obslužné komunikace v části s bytovými
domy a půdorysné změně bytových domů na základě požadavků budoucího investora bytových domů.

Návrh usnesení:
Rada města Proseč schvaluje pořízení "Územní studie Vyhlídka 2024 ve městě Proseč", která je platným
územním plánem označena jako lokalita Z10, podáním žádosti o pořízení studie na Městský úřad Chrudim
je starosta. (žádost, regulativy a odůvodnění jsou přílohou zápisu)

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17/11/RM/2024 bylo schváleno.

Starosta: Ing. Jan Macháček   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 25. 6. 2024


